



上海荣泰健康科技股份有限公司创立于 1997 年，毗邻“上海威尼斯”——古镇朱家角。是一家集研发、制造和营销为一体的龙头企业，专注于健康产业的按摩器具、科技养生解决方案供应商和品牌服务商。致力于帮助全球用户共享健康时尚生活方式，从而成为国际领先的时尚健康电器专业服务商。从 2005 年至今荣泰已经拥有发明、实用新型和外观设计专利多达 141 项（其中发明专利 2 项，实用新型专利 57 项，外观设计 82 项）。荣泰也因此被授予“上海著名商标”、“科技小巨人企业”、“上海创新型企业”、“高新技术企业”、“上海市认定企业技术中心”等多项荣誉。荣泰以科技的力量，成就全球用户的健康生活。荣泰坚持使用节能环保的材料，以先进的制造方式，争当业内环境贡献模范企业为目标，为中国节能环保领域作出贡献。目前荣泰企业通过了 ISO9001 质量体系认证、ISO13485 质量管理体系认证、ISO14001 环境管理体系认证，荣泰产品获得了 GS、CE、RoHS、ETL 等多项品质和安全认证。

Shanghai Rongtai Health Technology Corporation Limited was established in 1997 with its location near the ancient waterside town Zhujiajiao. It is a leading enterprise of RD, production and marketing, focusing on massage products in health industry, providing scientific way of living and brand service. With its devotion to helping global users enjoy the healthy and fashionable lifestyle, Rongtai becomes a leading and professional health appliance service provider in the world. Up till now from the year 2015, Rongtai has owned around 141 patents including 2 invention patents, 57 utility model patents and 82 design patents, because of which, it is rewarded as Shanghai Famous Brand, Little Giant Company of Science and Technology, Shanghai Innovative Enterprises, New High-tech Enterprise, Accredited Technology Center of Shanghai and so on. Rongtai provides healthy way of life to global users by the power of science and technology. For production, Rongtai insists on using raw material of energy conservation and environment protection under advanced manufacturing method, trying its best to contribute and to be model enterprise of environment protection in its industry. Rongtai production system is accredited with ISO9001, ISO13485 and ISO14001, and its products are acquired with certificates of GS, CE, RoHS, ETL and so on.



上海荣泰健康科技股份有限公司

Shanghai Rongtai Health Technology Corporation Limited

上海市青浦区朱枫公路 1226 号

NO.1226 Zhufeng Rd, Qingpu District, Shanghai, China

邮箱: info@chinarongtai.com 客服热线: 400-700-6639